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ZAB.0022.52.2019 

 

Protokół nr 57/19 

z posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku 

w dniu 14 listopada 2019 r.  
 

 

Starosta pan Roman Gołębiewski o godzinie 10
10 

otworzył posiedzenie Zarządu Powiatu we 

Włocławku, powitał wszystkich zebranych. Starosta stwierdził, że w obradach Zarządu, 

uczestniczy 5 członków Zarządu, co wobec ustawowego składu Zarządu Powiatu 

wynoszącego 5 osób stanowi wymagane quorum. Lista obecności członków Zarządu Powiatu 

oraz zaproszonych osób stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął porządek obrad, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku, stwierdzenie quorum oraz 

przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie Protokołu nr 55/19 z dnia 07 listopada 2019 r. i Protokołu nr 56/19 z dnia 

08 listopada 2019 r. 

3. Przyjęcie projektu uchwały Zarządu Powiatu o zmianie uchwały Rady Powiatu 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2019. 

4. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu o zmianie uchwały Rady Powiatu w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2019. 

5. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu o zmianie uchwały Rady Powiatu w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2019-

2026. 

6. Przyjęcie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia projektu budżetu 

Powiatu Włocławskiego na 2020 r. oraz projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Włocławskiego na lata 2020 – 2027, projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2020 oraz projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Włocławskiego na lata 2020-2027 wraz z informacją o stanie mienia komunalnego na 

dzień 30 września 2019 r.  

7. Rozpatrzenie wniosku firmy MBZ Andler Tomczak sp.j., przyjęcie projektu aneksów do 

dwóch umów: Umowy na Realizację usługi opracowania dokumentacji projektowych na 

rozbudowy i przebudowy dróg powiatowych, Zadanie nr 1: „Opracowanie dokumentacji 

projektowych na rozbudowy i przebudowy dróg powiatowych” z podziałem na 6 części, 

Część 3 pn. Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania inwestycyjnego pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2737C Cyprianka – Wielgie – odcinek Cyprianka – 

Chełmica Duża, dł. odcinka 1,85 km.” oraz do umowy na „Opracowanie dokumentacji 

projektowej dla zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 2737C Cyprianka – 

Wielgie – odcinek Cyprianka – Chełmica Duża dł. odcinka od 1,85 km do 2,5 km”. 

8. Rozpatrzenie projektu aneksu do umowy zawartej pomiędzy gminą Lubanie a Powiatem 

Włocławskim w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej przez Gminę Powiatowi, 

polegającej na zrealizowaniu ze środków własnych gminy zadań remontowych, 

utwardzenia ciągów pieszych przy drogach powiatowych.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 

obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Włocławskiego służebnością 

gruntową przejazdu i przechodu.  
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10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

usunięcie i przechowywanie obiektów pływających na rok 2020 z obszaru wodnego w 

powiecie włocławskim. 

11. Przyjęcie informacji Zarządu Powiatu na temat przebiegu i wyników egzaminów 

maturalnych i zawodowych. 

12. Przyjęcie informacji Zarządu Powiatu o naborze uczniów do szkół na rok szkolny 

2019/2020. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania składu Komisji 

Konkursowej do spraw opiniowania ofert złożonych w ramach otwartego konkursu ofert 

na powierzenie prowadzenia „Punktu nieodpłatnej pomocy prawnej, nieodpłatnego 

poradnictwa  obywatelskiego oraz edukacji prawnej Powiatu Włocławskiego w 2020 r. 

i przyjęcie Regulaminu pracy Komisji Konkursowej.  

14. Przyjęcie Sprawozdania Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie 

od dnia 17 października 2019 r. do dnia 13 listopada 2019 r.  

15. Sprawy różne. 

16. Zakończenie obrad. 
 

Ad. 2 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu jednogłośnie przyjął Protokół nr 55/19 z dnia 07 listopada  

2019 r. i jednogłośnie przyjął Protokół nr 56/19 z dnia 08 listopada 2019 r. 

 

Ad. 3 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Jolanta Sakowska - Skarbnik Powiatu. 

Poinformowała członków Zarządu, że w toku wykonywania budżetu zachodzi konieczność 

wprowadzenia zmian w planie dochodów na podstawie decyzji Wojewody Kujawsko-

Pomorskiego i wydatków na wniosków dysponentów środków budżetowych. Dział 852 - 

Pomoc społeczna, w rozdziale 85203- Ośrodki wsparcia, poprzez zwiększenie w planie 

dochodów, o kwotę 23.658 zł. Zmiany w planie dochodów dokonuje się na podstawie decyzji 

Wojewody Kujawsko - Pomorskiego z dnia 23.10.2019r. Zwiększona dotacja przeznaczona 

jest na finansowanie ośrodków wsparcia dla osób z zaburzeniami psychicznymi, stosownie do 

art. 18 ust. 1 pkt 5, art. 20 ust. 1 pkt 2 oraz art.51c ust.5 ustawy o pomocy społecznej. Po 

wprowadzonych zmianach dochody budżetu powiatu zamykają się kwotą- 99.909.703,79  zł. 

Wprowadzone zmiany po stronie dochodów mają bezpośredni wpływ na wysokość 

planowanych wydatków, które po zmianach zamykają się kwotą – 105.432.732,15 zł. Dział 

700- Gospodarka mieszkaniowa, w rozdziale 70005- Gospodarka gruntami 

i nieruchomościami, poprzez zmniejszenie w planie wydatków o kwotę 700 zł. Zmiany 

w planie wydatków dokonuje się na podstawie wniosku Głównego Księgowego Starostwa 

Powiatowego we Włocławku z dnia 05.11.2019r.  Zwiększone środki przeznacza się na 

wykonanie operatów szacunkowych w celu ustalenia odszkodowania na rzecz osób 

fizycznych oraz w celu aktualizacji opłat za użytkowanie wieczyste gruntów stanowiących 

własność Skarbu Państwa. Dział 801-Oświata i wychowanie, w rozdziale 80116- Szkoły 

policealne, poprzez zmniejszenie w planie wydatków, o kwotę 500 zł. Zmiany w planie 

wydatków dokonuje się na podstawie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół w Kowalu. 

Zwiększone środki finansowe przeznacza się na umowę zlecenie niezbędnej przy archiwizacji 

dokumentacji LO włączonego do ZS w Kowalu oraz nowego podziału wydatków bieżących, 

w rozdziale 80120- Licea ogólnokształcące, poprzez zmniejszenie w planie wydatków 

o kwotę 7.961 zł. Zmiany w planie wydatków dokonuje się na podstawie wniosków: 

Dyrektora Zespołu Szkół w Kowalu  i Dyrektora Zespołu Szkół w Lubrańcu. Zwiększone 
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środki finansowe przeznacza się na zakup materiałów i wyposażenia w tym: zakup drukarki, 

komputera oraz projektora multimedialnego. Dział 852-Pomoc społeczna, w rozdziale 85202- 

Domy pomocy społecznej, poprzez zmniejszenie w planie wydatków o kwotę 54.805 zł. 

Zmiany  w planie wydatków dokonuje się na podstawie wniosków: Dyrektora Domu Pomocy 

Społecznej w Kowalu. Zwiększone środki finansowe przeznacza się na składki 

na ubezpieczenia społeczne, zakup żywności oraz uregulowanie opłat za energię elektrycznej, 

Dyrektora DPS w Kurowie. Zwiększone środki finansowe przeznacza się na zabezpieczenie 

bieżących potrzeb Domu (zakup pościeli, drobnego sprzętu, gospodarstwa domowego, 

żarówek energooszczędnych itp.), zakup energii elektrycznej wody, Dyrektora DPS 

w Rzeżewie. Zwiększone środki finansowe przeznacza się na zakup energii elektrycznej, oraz 

pokrycie kosztów związanych z bieżącą konserwacją maszyn i urządzeń. W rozdziale 85203- 

Ośrodki wsparcia, poprzez zmniejszenie w planie wydatków, o kwotę  14.160 zł. Zmiany 

w planie wydatków dokonuje się na podstawie wniosku Dyrektora Domu Pomocy Społecznej 

w Kowalu. Zwiększone środki przeznacza się na zakup kserokopiarki (kolorowej) i niszczarki 

oraz materiałów na terapię zajęciową, na warsztaty kosmetyczne, psychologiczne, 

choreoterapii oraz trening integracji sensorycznej, umiejętności społecznej i technologii 

informacyjno - komunikacyjnych, na szkolenia pracowników, zakup żywności, zakup energii 

elektrycznej, na badania lekarskie, oraz na zfśs. W rozdziale 85218- Powiatowe centra 

pomocy rodzinie, poprzez zmniejszenie w planie wydatków, o kwotę 9.100 zł. Zmiany 

w planie wydatków dokonuje się na podstawie wniosku Dyrektora PCPR z dnia 04.11.2019r. 

Zwiększone środki finansowe przeznacza się na opłaty związane z funkcjonowaniem PCPR. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 175/19 o zmianie uchwały Rady Powiatu 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2019. 

 

Ad. 4 

Wprowadzenia do tematu dokonała Jolanta Sakowska - Skarbnik Powiatu. Poinformowała 

członków Zarządu, że w toku wykonywania budżetu zachodzi konieczność wprowadzenia 

zmian w planie dochodów i wydatków między paragrafami klasyfikacji budżetowej na 

wnioski dysponentów środków budżetowych oraz na podstawie wielu decyzji Wojewody 

Kujawsko-Pomorskiego. Dział 700-Gospodarka mieszkaniowa. w rozdziale 70005- 

Gospodarka gruntami i nieruchomościami, poprzez zwiększenie w  planie dochodów, o kwotę 

36.057,78 zł. Zmiany w planie dochodów dokonuje się na podstawie decyzji Wojewody 

Kujawsko – Pomorskiego. Zwiększoną dotację przeznacza się na finansowanie wynagrodzeń 

pracowników realizujących bieżące zadania z zakresu gospodarowania gruntami 

i nieruchomościami Skarbu Państwa oraz na dodatkowe zadania z zakresu gospodarowania 

gruntami i nieruchomościami Skarbu Państwa, wynikające  z ustawy o przekształceniu prawa 

użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na  cele mieszkaniowe w prawo 

własnościowe tych  gruntów. Dział 710- Działalność usługowa, w rozdziale 71012- Zadania 

z zakresu geodezji i kartografii, poprzez zwiększenie w planie dochodów, o kwotę 22.131 zł.   

Zwiększoną dotację przeznacza się na wynagrodzenia pracowników realizujących bieżące 

zadania w dziedzinie geodezji i kartografii pracowników. Dział 720-Informatyka, w rozdziale 

72095-Pozostała działalność, poprzez zmniejszenie w planie dochodów, o kwotę 807.696,58 

zł. Zmniejszenie w planie dochodów spowodowane jest zmianami w projekcie pn. "Infostrada 

Kujaw i Pomorza 2", które wynikają z podpisanego Aneksu nr 2 do umowy partnerskiej. 

Dział 750-Adminsitracja publiczna, w rozdziale 75011- Urzędy wojewódzkie, poprzez 

zwiększenie w planie dochodów, o kwotę 2.254 zł. Zmiany w planie dochodów dokonuje się 

na podstawie decyzji Wojewody Kujawsko – Pomorskiego. Zwiększoną dotację przeznacza 
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się na realizację zadań bieżących z zakresu administracji rządowej (wynagrodzenia 

pracowników), w związku z postanowieniami art. 129 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009r. 

o finansach publicznych. Dział 756-Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od 

innych jednostek nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich 

poborem, w rozdziale 75618- Wpływy z innych lokalnych opłat pobieranych przez jednostki 

samorządu terytorialnego na podstawie ustaw, poprzez zmniejszenie w planie dochodów, 

o kwotę 3.000 zł. Zmiany w planie dochodów dokonuje się na podstawie wniosku Głównego 

księgowego. W paragrafie tym będą ujmowane wpływy za holowanie samochodu na parking 

strzeżony. Dział 801-Oświata i wychowanie, w rozdziale 80115-Technika, poprzez 

zwiększenie w planie dochodów, o kwotę 1.748 zł.  Zmiany w planie dochodów dokonuje się 

na podstawie wniosku Dyrektora ZS Lubrańcu- Marysinie. Urealnienia się plan dochodów 

w związku z otrzymaniem płatności bezpośredniej do obszarów Agencji Restrukturyzacji 

i Modernizacji Rolnictwa, za czynsz lokatorów Domu Ogrodnika, czynsz za dzierżawę miejsc 

pod automaty vendingowe, w rozdziale 80195- Pozostała działalność, poprzez zwiększenie 

w planie dochodów, o kwotę 158.779,41 zł. Zmiany w planie dochodów dokonuje się 

w związku z umową finansowania dla Projektu Międzynarodowa mobilność edukacyjna 

uczniów i absolwentów oraz kadry kształcenia zawodowego  współfinansowany 

z Europejskiego Funduszu Społecznego - PO WER Europejscy fachowcy - podnosimy 

kwalifikacje poprzez zagraniczne staże zawodowe. Dział 852-Pomoc społeczna, w rozdziale 

85202- Domy pomocy społecznej, poprzez zwiększenie w planie dochodów, o kwotę 69.256 

zł. Zmiany  w planie dochodów dokonuje się na podstawie wniosków: Dyrektora DPS 

w Kowalu. Zwiększone dochody pochodzą z tytułu odpłatności za pobyt mieszkańców 

w Jednostce, Dyrektora DPS w Wilkowiczkach- zwiększone dochody pochodzą z tytułu 

odpłatności za pobyt mieszkańców w Jednostce. Dział 853-Pozostałe zadania w zakresie 

polityki społecznej, w rozdziale 85321- Zespoły do spraw orzekania o niepełnosprawności, 

poprzez zwiększenie w planie dochodów, o kwotę 100.000 zł.  Zmiany w planie dochodów 

dokonuje się na podstawie decyzji Wojewody Kujawsko - Pomorskiego z przeznaczeniem na 

finansowanie działalności zespołów ds. orzekania o niepełnosprawności, o których mowa 

w art. 6 ust.1 ustawy o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób 

niepełnosprawnych oraz na wynagrodzenia pracowników realizujących zadania w zakresie 

orzekania o niepełnosprawności i stopniu niepełnosprawności oraz realizację karty 

parkingowej. W rozdziale 85333- Powiatowe urzędy pracy, poprzez zwiększenie w planie 

dochodów, o kwotę 24.826 zł. Zmiany w planie dochodów dokonuje się na podstawie 

wniosku z PUP we Włocławku. Urealnia się plan dochodów w związku z dokonywaniem 

wpłat za zezwolenia na zatrudnianie cudzoziemców oraz opłat za oświadczenia o powierzeniu 

pracy cudzoziemcom. Zmiany w planie dochodów dokonuje się na podstawie decyzji 

Wojewody Kujawsko – Pomorskiego. Zmniejszenie planu dotacji następuje w związku 

z zawiadomieniem o niewykorzystaniu dotacji. Dział 855- Rodzina, w rozdziale 85508- 

Rodziny zastępcze, poprzez zmniejszenie w planie dochodów, o kwotę 13.283 zł.  Zmiany 

w planie dochodów dokonuje się na podstawie: wniosku Dyrektora PCPR we Włocławku 

i decyzji Wojewody Kujawsko-Pomorskiego z przeznaczeniem dla powiatu na 

dofinansowanie ich zadań własnych tj. zatrudnianie przez powiaty koordynatorów  rodzinnej 

pieczy zastępczej w ramach realizacji Programu asystent rodziny i koordynator rodzinnej 

pieczy zastępczej na rok 2019, wprowadzonego zgodnie z art.247 ustawy o wspieraniu 

rodziny i systemie pieczy zastępczej. W rozdziale 85510- Działalność placówek opiekuńczo-

wychowawczych, poprzez zmniejszenie w planie dochodów, o kwotę 71.538 zł. Zmiany  

w planie dochodów dokonuje się na podstawie wniosków: Dyrektora PCPR we Włocławku, 

Dyrektora POW "Jaś". Zwiększone dochody pochodzą z darowizny od osoby fizycznej 

z przeznaczeniem na doposażenie placówki; Dyrektora POW "Małgosia". Zwiększone 
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dochody pochodzą z darowizny od osoby fizycznej z przeznaczeniem na doposażenie 

placówki. Po wprowadzonych zmianach dochody budżetu powiatu zamykają się kwotą- 

99.464.137,40 zł. Wprowadzone zmiany po stronie dochodów mają bezpośredni wpływ na 

wysokość planowanych wydatków, które po zmianach zamykają się kwotą – 102.331.237,02  

zł. Dział 600-Transport i łączność, w rozdziale 60014- Drogi publiczne powiatowe, poprzez 

zmniejszenie w planie wydatków, o kwotę 55.238 zł. Zmiany w planie wydatków dokonuje 

się na podstawie wniosków Dyrektora PZD z/s w Jarantowicach. Zwiększone środki 

przeznacza się na urealnienie planu w pozycji pn. " Opracowanie dokumentacji projektowych 

oraz nadzór inwestorski" oraz utworzenie nowego zadania inwestycyjnego pn. "Zakup dwóch 

kosiarek bijakowych". Zgodnie z planem rzeczowo-finansowym PZD z/s w Jarantowicach 

z zadania inwestycyjnego pn.: „Opracowanie dokumentacji projektowych na rozbudowy 

i przebudowy dróg powiatowych”, wydziela się 3 nowe zadania wraz z zaplanowanymi 

środkami w 2019 r. na wykonanie dokumentacji projektowych. Zmiany w planie wydatków 

dokonuje się na podstawie wniosku Głównego Księgowego Starostwa Powiatowego. Dział 

700- Gospodarka mieszkaniowa, w rozdziale 70005- Gospodarka gruntami 

i nieruchomościami, poprzez zmniejszenie w planie wydatków, o kwotę 36.057,78 zł. Zmiany 

w planie wydatków dokonuje się na podstawie wniosku Głównego Księgowego Starostwa 

Powiatowego we Włocławku. Zwiększone środki finansowe przeznacza się na wynagrodzenia 

oraz na składki dla pracowników Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami, co jest 

spowodowane zwiększonym zakresem zadań. W związku ze zwiększeniem dotacji Wojewody 

w kwocie 36.057,78 zł, w tym rozdziale zwiększa się środki finansowe z dotacji a wycofuje 

się środki własne powiatu. Dział 710 - Działalność usługowa, w rozdziale 71012- Zadania  

z zakresu geodezji i kartografii, poprzez zwiększenie w planie wydatków, o kwotę 22.131 zł. 

Zmiany w planie wydatków dokonuje się na podstawie wniosku Głównego Księgowego 

Starostwa Powiatowego. W związku ze zwiększeniem dotacji Wojewody w kwocie 22.131 zł, 

w tym rozdziale zwiększa się środki finansowe z dotacji a wycofuje się środki własne 

powiatu. Dział 720- Informatyka, w rozdziale 72095- Pozostała działalność, poprzez 

zmniejszenie w planie wydatków, o kwotę 950.231,58 zł. Zmiany w planie wydatków 

dokonuje się na podstawie wniosku Głównego Księgowego Starostwa Powiatowego we 

Włocławku. Zmniejszenie wydatków spowodowane jest zmianami w projekcie pn. 

"Infostrada Kujaw i Pomorza 2", które wynikają z podpisanego Aneksu nr 2 do umowy 

partnerskiej. Dział 750-Administracja publiczna, w rozdziale 75011- Urzędy wojewódzkie, 

poprzez zmniejszenie  w planie wydatków, o kwotę  2.773 zł. Zmiany w planie wydatków 

dokonuje się na podstawie wniosku Głównego Księgowego Starostwa Powiatowego we 

Włocławku. Zwiększone środki finansowe przeznacza się na wynagrodzenia oraz na składki 

dla pracowników Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska, co jest spowodowane 

zwiększonym zakresem zadań. W związku ze zwiększeniem dotacji Wojewody w kwocie 

2.773 zł, w tym rozdziale zwiększa się środki finansowe z dotacji a wycofuje się środki 

własne powiatu. Zmiany w planie wydatków dokonuje się na podstawie wniosku Głównego 

Księgowego Starostwa Powiatowego we Włocławku. Zwiększone środki finansowe 

przeznacza się na nowe zadanie inwestycyjne pn. "Zakup serwera". Środki na zakup serwera 

będą pochodzić z uwolnionych środków do budżetu. Zmiany w planie wydatków dokonuje się 

na podstawie wniosku Głównego Księgowego Starostwa Powiatowego we Włocławku. 

Zwiększone środki finansowe przeznacza się na wsparcie finansowe wydarzenia pn. "Jesienne 

spotkania z ciekawym człowiekiem w Choceniu". W rozdziale 75085 - Wspólna obsługa 

jednostek samorządu terytorialnego, poprzez zmniejszenie w planie wydatków, o kwotę 

86.140 zł.  Zmiany  w planie wydatków dokonuje się na podstawie wniosków: Dyrektora 

POW „Przystań". Zwiększone środki finansowe przeznacza się na zakup: oleju opałowego 

oraz paliwa do samochodu służbowego, Dyrektora POW "Jaś". Zwiększone środki  
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przeznacza się na zakup sprzętu do pielęgnacji ogrodu oraz opłaty za energię. Zmiany 

w planie wydatków dokonuje się na podstawie wniosków: Dyrektora ZS w Lubrańcu-

Marysinie. Zwiększone środki finansowe w ramach programu PO WER przeznacza się na 

wypłatę wynagrodzeń dla nauczycieli, którzy prowadzili zajęcia przygotowawcze dla 

uczniów przed wyjazdem do Grecji; Dyrektora ZS w Chodczu - zwiększone środki finansowe 

w ramach programu PO WER przeznacza się na usługę transportową uczestników, usługę 

działań przygotowawczych, usługę współrządzenia projektem, usługę promocji i organizacji 

praktyk a także pobyt uczestników i opiekunów w Grecji oraz wykup polisy 

ubezpieczeniowej uczestników i opiekunów Grecji; Głównego Księgowego Starostwa 

Powiatowego we Włocławku - zmniejszenie na zadaniu pn. "Budowa boiska 

wielofunkcyjnego dla Zespołu Szkół w Chodczu" spowodowane jest oszczędnościami po 

przeprowadzonym przetargu. Zmiany w planie wydatków dokonuje się na podstawie 

wniosków: Dyrektora DPS w Kowalu. Zwiększone środki finansowe przeznacza się na zakup: 

oleju opałowego, żywności dla mieszkańców, usług za obsługę sieci komputerowej, sprzętu 

komputerowego, oraz dostosowanie planu zfśs do potrzeb w związku ze wzrostem odpisu; 

Dyrektora DPS w Wilkowiczkach. Zwiększone środki finansowe przeznacza się na zakup 

paliwa do samochodów służbowych, art. gospodarczych, artykułów do napraw i remontów; 

Dyrektora DPS w Rzeżewie. Zmiany dotyczą nazwy zadania inwestycyjnego tj. z zadania pn. 

"Termomodernizacja Domu Pomocy Społecznej w Rzeżewie wraz z rozbudową budynku 

głównego o poddasze użytkowe i szyb i windowy" na zadanie pn."Rozbudowa budynku 

głównego Domu Pomocy Społecznej w Rzeżewie wraz z montażem windy 

i termomodernizacją". W rozdziale 85218 - Powiatowe centra pomocy rodzinie, poprzez 

zmniejszenie w planie wydatków, o kwotę 40.009 zł. Zmiany w planie wydatków dokonuje 

się na podstawie wniosku Dyrektora PCPR we Włocławku. Pozostałe zadania w zakresie 

polityki społecznej, w rozdziale 85321- Zespoły do spraw orzekania o niepełnosprawności, 

poprzez zmniejszenie w panie wydatków, o kwotę 101.800 zł.  Zmiany w planie wydatków 

dokonuje się na podstawie wniosku Dyrektora PCPR we Włocławku. Zwiększone środki 

finansowe przeznacza się na wynagrodzenia pracowników wraz ze składkami oraz zakup 

usług pozostałych. W związku ze zwiększeniem dotacji wojewody w kwocie 101.800 zł,  

w tym rozdziale zwiększa się środki finansowe z dotacji a wycofuje się środki własne 

powiatu. W rozdziale 85333- Powiatowe urzędy pracy, poprzez zmniejszenie w planie 

wydatków, o kwotę 36.674 zł. Zmiany w planie wydatków dokonuje się na podstawie 

wniosków Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku. Zwiększone środki 

finansowe przeznacza się na wypłatę ekwiwalentu za urlop dla pracownicy przebywającej na 

urlopie wychowawczym, oraz na zakup oleju opałowego, nastąpi skorygowanie odpisu na 

zfśs na emerytów objętych pomocą socjalną oraz osoby posiadające orzeczenie 

o niepełnosprawności. W §2910 są realizowane zwroty do WUP Toruń i MRPiPS w związku 

z realizowanymi w poprzednich latach projektami ze środków Europejskiego Funduszu 

Społecznego. W związku z decyzją Dyrektora Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Toruniu - 

Powiatowy Urząd Pracy we Włocławku został zobowiązany do zwrotu wydatków 

niekwalifikowalnych wraz  z odsetkami co było konsekwencją kontroli poprawności 

udzielania zamówień publicznych. Dział 854-Edykacyjna opieka wychowawcza, w rozdziale 

85406-Poradnie psychologiczno- pedagogiczne, w tym poradnie specjalistyczne, poprzez 

zmniejszenia w planie wydatków, o kwotę 18.783 zł. Zmiany w planie wydatków dokonuje 

się na podstawie wniosków: Głównego Księgowego Starostwa Powiatowego. Zwiększone 

środki finansowe przeznacza się pokrycie kosztów związanych z badaniem i wydawaniem 

orzeczeń dla dzieci niewidomych i słabowidzących, niesłyszących i słabo słyszących oraz 

dzieci z autyzmem; Dyrektora PPP w Lubieniu Kujawskim. Środki finansowe pochodzące 

z przeniesień między paragrafami oraz z uwolnionych środków przeznacza się na dodatki 
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uzupełniające dla nauczycieli, na zakup: papieru ksero, artykułów biurowych, tonerów do 

drukarek o kserokopiarki, testu do diagnozy dzieci autystycznych, programów 

antywirusowych w celu zapewnienia bezpieczeństwa na komputerach i laptopach używanych 

przez pracownika  Poradni, znaczków oraz nastąpi skorygowanie odpisu na zfśs; Dyrektora 

PPP w Lubrańcu. Zwiększone środki finansowe przeznacza się na zakup: papieru ksero, 

artykułów biurowych, tonerów do drukarek i kserokopiarki, testu do diagnozy dzieci 

autystycznych, programów antywirusowych w celu zapewnienia bezpieczeństwa na 

komputerach i laptopach używanych przez pracownika Poradni, znaczków oraz nastąpi 

skorygowanie odpisu na zfśs. Zmiany w planie wydatków dokonuje się na podstawie wniosku 

Dyrektora PCPR we Włocławku. Zwiększone środki finansowe przeznacza się na 

wynagrodzenia dla koordynatora rodziny pieczy zastępczej. W rozdziale 85510- Działalność 

placówek opiekuńczo-wychowawczych, poprzez zmniejszenie w planie wydatków, o kwotę  

533.567 zł. Zmiany  w planie wydatków dokonuj się na podstawie wniosków: Dyrektora 

PCPR, Głównego Księgowego Starostwa Powiatowego, Dyrektora POW „Małgosia". 

Zwiększone środki finansowe przeznacza się na zapłatę przez uczniów składek na rzecz 

szkoły oraz na doposażenie placówki (środki na zakup pochodzą z otrzymanej darowizny), 

Dyrektora POW „Jaś"- zwiększone środki finansowe przeznacza się na zapłatę przez uczniów 

składek na rzecz szkoły oraz na doposażenie placówki (środki na zakup pochodzą 

z otrzymanej darowizny), Dyrektora POW „Przystań" - zwiększone środki finansowe 

przeznacza się na zakup żywności dla wychowanków, opłaty związane z przebywaniem 

wychowanka w internacie, Dyrektora POW „Ostoja". Zwiększone środki finansowe 

przeznacza się na zakup: żywności dla wychowanków, leków, podręczników. Zmiany  

w planie wydatków dokonuje się na podstawie wniosku Głównego Księgowe Starostwa 

Powiatowego. Zwiększone środki finansowe przeznacza się na pokrycie kosztów organizacji 

XXII Powiatowej Wystawy "Stoły Wigilijne na Kujawach". 

Starosta zapytał, kiedy było złożone orzeczenie o nauczanie indywidualne i kto je wydał? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że 16 października 2019 r. Społeczne Liceum w Choceniu 

poinformowało, że jest orzeczenie o nauczanie indywidualne, ale z jaką datą jest wydane 

orzeczenie,  trudno powiedzieć. 

Starosta dodał, oby się nie okazało, że orzeczenie jest z września i trzeba przez cały rok 

dokładać środki z własnego budżetu, a nie zostały te godziny wliczone do subwencji. 

Wicestarosta zapytał o środki uruchomione dla szkoły w Kowalu? 

Pan Starosta odpowiedział, że trwa dyskusja z Burmistrzem Kowala na temat wynajmu 

pomieszczeń dla potrzeb szkoły. Odbyło się spotkanie z panem Burmistrzem i do tej pory 

wyglądało to tak, że powiat pokrywał prawie 50% kosztów związanych z utrzymaniem 

budynku. Od 1 września br. zaistniała nowa sytuacja, szkoły odrębnie nie funkcjonują. 

W ramach negocjacji ustalono, że powiat będzie pokrywał 40% kosztów od całości, bo trudno 

wyliczyć w jakim stopniu korzysta sia z sali, czy auli, Orlika itp. Oczekiwań ze strony Miasta 

było dużo, dużo więcej. Negocjacje jeszcze nie zostały zakończone. Jednym z aspektów 

rozmowy była sprawa tego rodzaju, że liceum nie ma pomieszczenia dla sprzątaczki, ani dla 

pedagoga szkolnego. Ustalono, że dwa pomieszczenia zostaną udostępnione w ramach 

porozumienia, ale pod warunkiem uprzątnięcia innego pomieszczenia, w którym są 

przechowywane dokumenty z wielu lat dotyczące szkoły. Dlatego powiat się zobowiązał, że 

to pomieszczenie uporządkuje i usługa będzie wykonana w ramach niewielkich środków. 

Uporządkowane pomieszczenie będzie dla potrzeb Miasta, a w zamian za to będą 

udostępnione dwa pomieszczenia, jedno dla sprzątaczki, a drugie na potrzeby pedagoga 

szkolnego. Dalsze rozmowy będą przeprowadzone, ale na chwilę obecną ok. 10 % mniej 

środków udało się wynegocjować.  
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Pan Wicestarosta zapytał, czy wszystkie zmiany wynikały z potrzeby uporządkowania 

budżetu? Pani Skarbnik odpowiedziała, że zbliża się koniec roku budżetowego, dlatego 

pewne sprawy należy zacząć porządkować, są to sprawy „czyszczące” budżet.   

Pan Wicestarosta dodał, że wiadomo, iż były pewne problemy z zamknięciem budżetu 

w jednym z domów pomocy społecznej. 

Pani Skarbnik dopowiedziała, że już nie ma problemów z zamknięciem budżetu. Po 

rozmowie z dyrektorem, okazało się, że środków jest wystarczająca ilość.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu o zmianie uchwały 

Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na 

2019 r. Jednocześnie Zarząd upoważnił Starostę do przekazania projektu uchwały 

Przewodniczącemu Rady.  

 

Ad. 5 

Wprowadzenia do tematu dokonała Jolanta Sakowska - Skarbnik Powiatu. Poinformowała 

członków Zarządu, że zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej dokonuje się poprzez 

doprowadzenie do zgodności z uchwałą budżetową. Zmiany dotyczą Załącznika nr 1 

obejmującego dochody i wydatki bieżące, dochody i wydatki majątkowe, wynik budżetu, 

przeznaczenie nadwyżki, sposób sfinansowania deficytu, przychody i rozchody budżetu, 

kwotę długu oraz sposób sfinansowania spłaty długu oraz Załącznika nr 2 dotyczącego 

przedsięwzięć wieloletnich.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu o zmianie uchwały 

Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Włocławskiego na lata 2019- 2026. Jednocześnie Zarząd upoważnił Starostę do 

przekazania projektu uchwały Przewodniczącemu Rady.  

 

Ad. 6 

Wprowadzenia do tematu dokonała Jolanta Sakowska - Skarbnik Powiatu. Poinformowała 

członków Zarządu, że Zarząd Powiatu jest organem właściwym do opracowania projektu 

uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na 2020r. 

oraz projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Włocławskiego na lata 2020-2027. Przedłożony projekt wraz z projektem uchwały Rady 

Powiatu w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2020 oraz projektem 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego 

na lata 2020-2027 są propozycjami, które zostaną przedstawione Radzie Powiatu we 

Włocławku celem prowadzenia dalszych prac w ramach procedury uchwalenia budżetu 

i Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej we Włocławku 

celem zaopiniowania. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Włocławskiego na rok 2020 jest wykonaniem dyspozycji Rady Powiatu we Włocławku Nr 

XXXIII/372/10 z dnia 30 czerwca 2010r. w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 

budżetowej Powiatu Włocławskiego, obowiązek podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2020-2027 wynika 

z ustawy z dnia 27 sierpnia 2009r. o finansach publicznych. 

Starosta dodał, że na posiedzeniu Zarządu w dniu 7 listopada br. dokładnie z panią Skarbnik 

omówił założenia do budżetu na 2020 r. Jest to budżet rekordowy w historii Powiatu 

Włocławskiego, zarówno pod względem kwotowym, jak i pod względem inwestycji, 
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zakładającym deficyt ponad 10 mln. zł., który w znacznej części zostanie pokryty z nadwyżek 

lat ubiegłych jak i roku bieżącego. Pod względem inwestycji kwota blisko 40 mln. zł. Na 

2020 rok wprowadzone zostały sprawy realizowane również w roku bieżącym, tj. dotacje dla 

straży, dotacje na zabytki, kluby sportowe, dla Policji, Straży Pożarnej, na transport publiczny 

w celu połączenia szkół i zwiększenia liczby uczniów, podwyżki dla pracowników w kwocie 

300 zł na etat. Nieco inna będzie sytuacja w Powiatowym Urzędzie Pracy.  

Pani Skarbnik dodała, że budżet jest w takim kształcie, jaki został przedstawiony w dniu 

7 listopada 2019 r. 

Pan Piotr Krygier - Sekretarz Powiatu podkreślił, że budżet został przedłożony w dniu 

14 listopada br., czyli przed ostatecznym terminem wyznaczonym w Kalendarium 

budżetowym. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 176/19 w sprawie przyjęcia projektu 

budżetu Powiatu Włocławskiego na 2020 r. oraz projektu Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2020 – 2027 wraz z projektem uchwały Rady 

Powiatu w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2020 oraz 

projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Włocławskiego na lata 2020-2027 wraz z informacją o stanie mienia komunalnego 

na dzień 30 września 2019 r. 

 

Ad. 7 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Robert Pawłowski – kierownik w Powiatowym 

Zarządzie Dróg we Włocławku zs. w Jarantowicach. Poinformował członków Zarządu, że 

dnia 26 marca 2019 r. została zawarta umowa na realizację usługi opracowania dokumentacji 

projektowych na rozbudowy i przebudowy dróg powiatowych, Zadanie Nr 1: „Opracowanie 

dokumentacji projektowych na rozbudowy i przebudowy dróg powiatowych”, z podziałem na 

6 części, Część 3 pn. Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania inwestycyjnego pn.: 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2737C Cyprianka - Wielgie - odcinek Cyprianka - 

Chełmica Duża dł. odcinka 1,85 km”. W dniu 7 sierpnia 2019 r. został podpisany do umowy 

Aneks nr 1, który zmieniał czas realizacji zadania. Umowa z wykonawcą zawarta została 

w wyniku przeprowadzonego w trybie przetargu nieograniczonego postępowania zgodnie 

z przepisami ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r. Prawo Zamówień Publicznych, stąd do 

realizacji przedmiotowej umowy mają zastosowanie przepisy ustawy prawo zamówień 

publicznych, w związku z tym, każda zmiana umowy musi być rozpatrywana w oparciu 

o zgodność z ustawą. Umowa nr ZP.273.2.17/23/2019 zawarta została w dniu 21 czerwca 

2019 r. na Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.: „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2737C Cyprianka – Wielgie – odcinek Cyprianka – Chełmica Duża dł. odcinka 

od 1,85 km do 2,5 km”. W dniu 7 sierpnia 2019 r. został podpisany aneks do umowy 

w sprawie zmiany terminu realizacji umowy. Pismem z dnia 18 października 2019 r. 

wykonawca przedmiotowych zadań inwestycyjnych - dokumentacji projektowych złożył 

wniosek o zawarcie aneksów zmieniających termin oddania kompletnego przedmiotu dwóch 

w/w umów. Wykonawca przedmiotowych zadań inwestycyjnych poinformował, że wystąpiły 

okoliczności mające wpływ na termin wykonania dokumentacji projektowych. Wykonawca 

otrzymał od Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Bydgoszczy wezwanie 

do złożenia wyjaśnień, informacji zwartych w karcie informacyjnej przedsięwzięcia. 

Wykonawca poinformował, że opracowanie uzupełnienia do karty informacyjnej 

przedsięwzięcia będzie trwało do miesiąca  kwietnia 2020 r. które będzie wiązało się 
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z przeprowadzeniem weryfikacji terenowej w sezonie aktywności zwierząt i płazów tj. 

miesiące marzec – kwiecień.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekty aneksów do dwóch umów: Umowy na 

Realizację usługi opracowania dokumentacji projektowych na rozbudowy i przebudowy 

dróg powiatowych, Zadanie nr 1: „Opracowanie dokumentacji projektowych na rozbudowy 

i przebudowy dróg powiatowych” z podziałem na 6 części, Część 3 pn. Opracowanie 

dokumentacji projektowej dla zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa drogi powiatowej 

nr 2737C Cyprianka – Wielgie – odcinek Cyprianka – Chełmica Duża, dł. odcinka 1,85 

km.” oraz do umowy na „Opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2737C Cyprianka – Wielgie – odcinek Cyprianka – 

Chełmica Duża dł. odcinka od 1,85 km do 2,5 km”. 
 

Ad. 8 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Robert Pawłowski – kierownik w Powiatowym 

Zarządzie Dróg we Włocławku zs. w Jarantowicach. Poinformował członków Zarządu, że 

wójt Gminy Lubanie złożyła wniosek dotyczący przekazania dodatkowych prefabrykatów 

betonowych w celu zwiększenia i całkowitego zakończenia zadania remontowo – 

modernizacyjnego polegającego na utwardzeniu ciągu pieszego przy drodze powiatowej nr 

2903C Lubanie – Kucerz w miejscowości Kucerz. W związku z powyższym został 

przedłożony projekt aneksu wprowadzającego do umowy niezbędne zmiany celem 

zaakceptowania i podpisania. 

Pan Wicestarosta zapytał, o ile zostanie zwiększone zadanie? 

Pan Pawłowski odpowiedział, że o 300 mb. o szerokości 2 metrów.   

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt aneksu do umowy zawartej pomiędzy gminą 

Lubanie a Powiatem Włocławskim w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej przez Gminę 

Powiatowi, polegającej na zrealizowaniu ze środków własnych gminy zadań remontowych, 

utwardzenia ciągów pieszych przy drogach powiatowych.  

 

Ad. 9 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Zygmunt Bałuta – naczelnik Wydziału Geodezji 

i Gospodarki Nieruchomościami. Poinformował członków Zarządu, że  „Zarządca” Spółka 

z o.o. we Włocławku przy ul. Piaski 9 działając w imieniu i na rzecz Wspólnoty 

Mieszkaniowej przy ul. Związków Zawodowych 2 we Włocławku wystąpiła o ustanowienie 

na rzecz każdoczesnych właścicieli nieruchomości położonej we Włocławku przy ul. 

Związków Zawodowych 2, oznaczonej numerem działki 49/2 KM 47, mającej w Sądzie 

Rejonowym we Włocławku urządzoną księgę wieczystą nr WL1W/00008252/2, na 

nieruchomości położonej we Włocławku przy ul. Związków Zawodowych, oznaczonej 

numerem działki 71/2 KM 47 o powierzchni 0,0725 ha, mającej w Sądzie Rejonowym we 

Włocławku urządzoną księgę wieczystą nr WL1W/00097173/4, stanowiącej własność 

Powiatu Włocławskiego, służebności gruntowej przejazdu i przechodu pasem o powierzchni 

90 m
2
 i szerokości 5 m od granicy działki oznaczonej numerem 49/2. Zgodnie z art. 285 § 1 

Kodeksu cywilnego, nieruchomość można obciążyć na rzecz właściciela innej nieruchomości 

(nieruchomości władnącej) prawem, którego treść polega bądź na tym, że właściciel 

nieruchomości władnącej może korzystać w oznaczonym zakresie z nieruchomości 

obciążonej, bądź na tym, że właściciel nieruchomości obciążonej zostaje ograniczony 
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w możności dokonywania w stosunku do niej określonych działań, bądź też na tym, że 

właścicielowi nieruchomości obciążonej nie wolno wykonywać określonych uprawnień, które 

mu względem nieruchomości władnącej przysługują na podstawie przepisów o treści 

i wykonywaniu własności (służebność gruntowa). W myśl art. 289 § 1 Kodeksu cywilnego, 

w braku odmiennej umowy obowiązek utrzymywania urządzeń potrzebnych do wykonywania 

służebności gruntowej obciąża właściciela nieruchomości władnącej. Na podstawie art. 32 

ust. 2 pkt 3 ustawy o samorządzie powiatowym do zadań zarządu powiatu należy 

w szczególności gospodarowanie mieniem powiatu. Ponadto zgodnie z art. 25b ustawy 

o gospodarce nieruchomościami, powiatowym zasobem nieruchomości gospodaruje zarząd 

powiatu. Ponadto zgodnie z § 11 Załącznika do Uchwały nr XXIII/257/04 Rady Powiatu we 

Włocławku z dnia 27 października 2004r. w sprawie określania zasad nabycia, zbycia 

i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawienia na okres dłuższy niż trzy lata, zarząd 

może obciążać nieruchomości stanowiące własność powiatu z zachowaniem przepisów 

kodeksu cywilnego, ustawy o samorządzie powiatowym oraz ustawy o księgach wieczystych 

i hipotece. Pan naczelnik dodał, że w uchwale nr 134/19 mylnie wpisano numer działki, 

w związku z tym należy ją uchylić. Mając powyższe na uwadze przedłożony został nowy 

projekt uchwały. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 177/19 w sprawie wyrażenia zgody na 

obciążenie nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Włocławskiego służebnością 

gruntową przejazdu i przechodu.  

 

Ad. 10 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Mariusz Kieszkowski – naczelnik Wydziału Rolnictwa 

i Ochrony Środowiska. Poinformował członków Zarządu, że ustawa z dnia 18 sierpnia 2011 r. 

o bezpieczeństwie osób przebywających na obszarach wodnych  nakłada na powiat obowiązki 

prawne związane z bezpieczeństwem na obszarach wodnych. Zgodnie z art. 30 w/w ustawy, 

statek lub inny obiekt pływający może zostać usunięty z obszaru wodnego, w sytuacji gdy nie 

ma możliwości zabezpieczenia go w inny sposób albo gdy prowadziła go osoba znajdująca się 

w stanie po użyciu alkoholu lub podobnie działającego środka. Decyzję  o usunięciu statku 

lub innego obiektu pływającego podejmuje policjant. Jeżeli statek lub inny obiekt pływający 

jest usuwany to w konsekwencji tego należy wprowadzić go do strzeżonego portu lub do 

przystani. W sytuacji gdy nie ma dostatecznie blisko strzeżonego portu lub przystani 

pozostawia się go na wyznaczonym przez starostę parkingu strzeżonym do chwili uiszczenia 

opłat za jego usunięcie i przechowywanie. Usuwanie statków lub innych obiektów 

pływających należy do zadań własnych powiatu. Zgodnie z art. 31 ust. 1 ustawy, rada powiatu 

corocznie ustala w drodze uchwały wysokość opłat za usunięcie statku lub innego obiektu 

pływającego i za jego przechowywanie. Musi przy tym przestrzegać stawek wyznaczonych 

przez Ministra Finansów. Wysokość tych opłat jest corocznie waloryzowana o wskaźnik cen 

towarów i usług konsumpcyjnych w okresie pierwszego półrocza roku, w którym stawki 

ulegają zmianie, w stosunku do analogicznego okresu roku poprzedniego. Opłaty, o których 

mowa stanowią dochód własny powiatu. Koszty związane z usunięciem, przechowywaniem 

ponosi osoba będąca właścicielem statku lub obiektu pływającego, w chwili wydania decyzji 

o usunięciu lub przechowaniu. Decyzję o zapłacie tych kosztów wydaje starosta. Jeżeli 

w chwili usunięcia statek lub inny obiekt pływający znajdował się we władaniu osoby 

dysponującej nim na podstawie innego niż własność tytułu prawnego, osoba ta jest 

zobowiązana solidarnie do pokrycia kosztów. Termin na zapłatę kosztów wynosi 30 dni od 

dnia, w którym decyzja o zapłacie kosztów stała się ostateczna. Po upływie 30 dni naliczane 
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są ustawowe odsetki. Należności te wraz z odsetkami podlegają egzekucji administracyjnej.  

Opłaty zostają utrzymane na poziomie z 2018 roku, w poprzednich latach nie odnotowano ani 

jednego usunięcia i przechowywania sprzętu pływającego. W związku z tym nie ma potrzeby 

podniesienia stawek, które obowiązywały w 2018 roku. Ustalone opłaty mają zastosowanie 

do statków i innych obiektów pływających usuniętych z obszarów wodnych położonych na 

terenie powiatu włocławskiego w trybie art. 30 w/w ustawy oraz przechowywanych 

w strzeżonych portach lub przystaniach oraz na parkingach strzeżonych wyznaczonych przez 

Starostę Włocławskiego. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie obiektów pływających na rok 2020 

z obszaru wodnego w powiecie włocławskim. Jednocześnie Zarząd upoważnił Starostę do 

przekazania projektu uchwały Przewodniczącemu Rady. 

 

Ad. 11 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Jan Stocki – podinspektor w Wydziale Edukacji 

i Spraw Społecznych. Poinformował członków Zarządu, że Informacja Zarządu Powiatu 

dotycząca przebiegu i wyników egzaminów maturalnych i zawodowych została wpisana 

w plan pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we Włocławku na rok 2019, 

stanowiący załącznik do uchwały nr IH/36/19 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 

29 stycznia 2019 r. Wydział Edukacji i Spraw Społecznych przygotował przedmiotową 

informację we współpracy z dyrektorami szkół, dla których organem prowadzącym jest 

Powiat Włocławski oraz w oparciu o dane Centralnej Komisji Egzaminacyjnej w Gdańsku. 

Okazuje się, że wynik matur po poprawkach był na poziomie prawie 79%. Gorzej sytuacja 

wygląda w porównaniu do innych szkół powiatowych. Biorąc pod uwagę inne szkoły 

w byłym województwie włocławskim, to wyniki matur w szkołach powiatowych są jako  

jedne z najsłabszych. Dlatego trzeba nad tym pracować.  

Pan Grzegorz Śledziński zapytał, jaka była zdawalność w Chodczu i Izbicy Kujawskiej? 

Pan Stocki odpowiedział, że w Chodczu 65%, w Izbicy Kujawskiej 75%, w Lubrańcu 96%, 

w Lubrańcu Marysinie 69% i LO w Kowalu 100%. Dla przykładu w powiecie lipnowskim 

83%, w powiecie rypińskim 86%. 

Pan Wicestarosta podniósł, że wolałby, aby uczniowie z naszych szkół wybierali się na 

medycynę, na prawo, a nie pracowali fizycznie. 

Pan Sekretarz podniósł, że z punktu widzenia władz powiatowych i gminnych najważniejszy 

jest uczeń średni i słaby, który zostaje na tym terenie. Jego trzeba przygotować tak, aby jak 

najlepiej funkcjonował na rynku lokalnym. Migracja skądś się bierze i to najczęściej z takich 

powiatów jak nasz. 

Pan Wicestarosta podniósł, że pan Starosta będzie miał możliwość zwrócić uwagę na ten 

aspekt przy przydzielaniu nagród dla dyrektorów i nauczycieli, bo wiele zależy od podejścia 

dyrektora, czy nauczycieli. Należy dbać o placówki, które będą funkcjonować dzięki temu, że 

uczniowie do nich przyjdą, bez względu na to, czy to będzie kształcenie zawodowe, czy inne. 

Trzeba wykorzystać to, że w chwili obecnej wydaje się środki na przygotowanie materialne, 

pod waliny pod to, aby kadra była najlepsza, trzeba dołożyć starań, żeby jak najlepsza 

młodzież przyszła do szkół, nie mówiąc, że przychodzi najgorsza. Są ku temu odpowiednie 

kierunki w tym zakresie, Starostwo ze swej strony zabezpiecza znaczne środki finansowe, 

stwarza jak najlepsze warunki. Trzeba zwrócić uwagę na współpracę z samorządami, bo jest 

swego rodzaju mankament, ponieważ młodzież trafia do szkół włocławskich. Nie można tych 

działań oceniać jakoś negatywnie, ale powinno się to poprawić. 
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Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął Informację Zarządu Powiatu na temat przebiegu 

i wyników egzaminów maturalnych i zawodowych. Jednocześnie Zarząd upoważnił Starostę 

do przekazania Informacji Przewodniczącemu Rady.  

 

Ad. 12 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Jan Stocki – podinspektor w Wydziale Edukacji 

i Spraw Społecznych. Poinformował członków Zarządu, że Informacja Zarządu Powiatu 

o naborze uczniów do szkół na rok szkolny 2019/2020 została wpisana w plan pracy Komisji 

Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we Włocławku na rok 2019, stanowiący załącznik 

do uchwały nr 111/36/19 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 stycznia 2019 r. Wydział 

Edukacji i Spraw Społecznych przygotował przedmiotową informację we współpracy 

z dyrektorami szkół. W trakcie naboru na rok szkolny 2019/20 szkoły prowadzone przez 

Powiat Włocławski wybrało łącznie 557 uczniów i słuchaczy. Oceniając ten wynik należy 

mieć oczywiście na uwadze przede wszystkim efekt tzw. podwójnego rocznika, nie umniejsza 

to jednak działań podejmowanych przez szkoły przy wsparciu organu prowadzącego celem 

zachęcenia większej liczby osób do podejmowania nauki w placówkach prowadzonych przez 

powiat włocławski, polegających na dostosowywaniu oferty edukacyjnej do potrzeb 

lokalnego rynku pracy. Istotna rolę odgrywać będzie w kolejnych latach udział szkół 

w projektach finansowanych ze środków unijnych przy wsparciu samorządu oraz otwieranie 

nowych kierunków kształcenia. Podsumowując nabór tegoroczny, należy stwierdzić, że jest 

znacząco wyższy niż w roku ubiegłym, ponieważ liczba uczniów w szkołach prowadzonych 

przez Powiat Włocławski wzrosła o 222 uczniów.   

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął Informację Zarządu Powiatu o naborze uczniów do 

szkół na rok szkolny 2019/2020. Jednocześnie Zarząd upoważnił Starostę do przekazania 

Informacji Przewodniczącemu Rady. 

 

Ad. 13 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Agata Wojtkowska – członek Zarządu Powiatu. 

Poinformowała członków Zarządu, że na postawie art. 11 ust. 2 ustawy z dnia 5 sierpnia 2015 

r. o nieodpłatnej pomocy prawnej, nieodpłatnym poradnictwie obywatelskim oraz edukacji 

prawnej wyłania się corocznie organizację pozarządową w otwartym konkursie ofert, 

o którym mowa w ustawie z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie, przeprowadzanym jednocześnie na powierzenie prowadzenia punktów 

przeznaczonych na udzielanie nieodpłatnej pomocy prawnej lub świadczenie nieodpłatnego 

poradnictwa obywatelskiego. Ustawa z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie w art. 15. ust. 2a nakłada na organ administracji publicznej 

ogłaszający otwarty konkurs ofert obowiązek powołania Komisji Konkursowej w celu 

opiniowania złożonych ofert. Na podstawie art. 15 ust. 2b i 2d ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie, w skład komisji konkursowej powołanej przez organ jednostki 

samorządu terytorialnego wchodzą: przedstawiciele organu wykonawczego tej jednostki, 

osoby wskazane przez organizacje pozarządowe lub podmioty wymienione w art. 3 ust. 2, 

z wyłączeniem osób wskazanych przez organizacje pozarządowe lub podmioty wymienione 

w art. 3 ust. 3, biorące udział w konkursie. W pracach Komisji mogą uczestniczyć także, 

z głosem doradczym, osoby posiadające specjalistyczną wiedzę z dziedziny obejmującej 

zakres zadań publicznych, których dotyczy konkurs. Obsługę pracy Komisji zapewnia 
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właściwa merytorycznie jednostka powiatu lub komórka organizacyjna urzędu. Członkowie 

Komisji składają oświadczenie o niepodleganiu wyłączeniu, zgodnie z przepisami 

określonymi w art. 15 ust. 2 d i ust. 2 f ustawy. Zadaniem Komisji jest dokonanie oceny 

formalnej i merytorycznej złożonych ofert w oparciu o kryteria określone w art. 15 ust. 1 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie, które 

zostały zawarte w Regulaminie pracy Komisji Konkursowej (Załącznik do uchwały ZP). Do 

składu Komisji Konkursowej Wydział Edukacji i Spraw Społecznych, w uzgodnieniu 

z Sekretarzem Powiatu, zaproponował pana Piotra Krygiera na przewodniczącego komisji, 

pana Krystiana Łuczaka na przedstawiciela Zarządu Powiatu, pana Piotra Chrzanowskiego na 

przedstawiciela Zarządu Powiatu, panią Emilię Kordylewską na przedstawiciela Zarządu 

Powiatu i panią Julię Skowrońską na przedstawiciela organizacji pozarządowych.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 178/19 w sprawie powołania składu 

Komisji Konkursowej do spraw opiniowania ofert złożonych w ramach otwartego konkursu 

ofert na powierzenie prowadzenia „Punktu nieodpłatnej pomocy prawnej, nieodpłatnego 

poradnictwa  obywatelskiego oraz edukacji prawnej Powiatu Włocławskiego w 2020 r. 

i przyjęcia Regulaminu pracy Komisji Konkursowej. 

 

Ad. 14  

Starosta Włocławski pan Roman Gołębiewski poinformował członków Zarządu, że zbliża się 

termin Sesji Rady Powiatu, w związku z tym zostało przygotowane sprawozdanie Zarządu 

Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 17 października 2019 r. do dnia 

13 listopada 2019 r. Starosta zapytał, czy do przedstawionego sprawozdania są pytania, bądź 

uwagi? Uwag i pytań nie było, zatem Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego 

działalności w okresie od dnia 17 października 2019 r. do dnia 13 listopada 2019r. 

Jednocześnie Zarząd upoważnił Starostę do przekazania sprawozdania Przewodniczącemu 

Rady celem skierowania pod obrady Sesji Rady Powiatu. Zarząd upoważnił także Starostę 

do przedłożenia Sprawozdania Starosty Włocławskiego z działalności Zarządu w okresie od 

dnia 14 listopada 2019 r. do dnia Sesji Rady Powiatu.     

 

Ad. 15 Sprawy różne 

Pan Starosta poinformował członków Zarządu, że zwrócił się do niego mieszkaniec gminy, 

który jest zainteresowany kupnem czterech działek przy Domu Dziecka w Lubieniu 

Kujawskim. Wiadomo, że musiałaby być procedura przetargowa i czy dana osoba by 

przystąpiła do przetargu.  

Pan Wicestarosta podniósł, że z tego, co mu wiadomo należy się nad tym zastanowić, 

ponieważ Gmina Lubień Kujawski również chce sprzedać 22 działki. Są to działki pod 

zabudowę.  

Pan naczelnik Bałuta wskazał, że w przeszłości był zamiar zbycia tych działek, ale nie było 

chętnych. 

Starosta poprosił Wydział Geodezji, aby wstępnie rozpoznał temat, jaka bała wycena tych 

działek, jaki był przebieg tej sprawy. 

 

Ad. 16 

Starosta, po wyczerpaniu porządku obrad, o godzinie 11
40

 dokonał zamknięcia posiedzenia 

Zarządu Powiatu we Włocławku, dziękując wszystkim za przybycie.                                                                                                                                     
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